
 P R O T O K Ó Ł  

  z XXXVI  sesji Rady Miejskiej w Janikowie odbytej 25 marca 2010r. 

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Janikowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Jaszcz o godzinie 1530  otworzył 

XXXVI sesję i po powitaniu radnych, Z-cy burmistrza Jacka Dumę, Skarbnika 

Gminy Hannę Kuczyńską, radnego Rady Powiatu Inowrocławskiego Marka 

Szubargę, Z-cę Komendanta Komisariatu Policji w Janikowie P. Michała Wójcika, 

Przewodniczącego Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania problemów 

Alkoholowych P. Romana Kiełb, Kierownika Miejsko-  Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Janikowie P. Izabelę Matuszak, Prezes PBS w Janikowie 

Annę Kaczmarek, oraz sołtysów z terenu Gminy Janikowo, oznajmił, iŜ zgodnie z 

listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec 

ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał./ listy w załączeniu protokółu/ 

 

Protokolantem XXXVI sesji była podinspektor d/s obsługi Rady Miejskiej w 

Janikowie Barbara Smolik. 

 

Nieobecni radni podczas stwierdzenia quorum to: 

Radna Halina Bielińska  - usprawiedliwiony 

radny Grzegorz Czerwiński  - usprawiedliwiony 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił projekt porządku obrad             

i poprosił o zgłaszanie uwag lub nowych propozycji. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma poprosił o zmianę uchwały  dotyczącą wyraŜenia 

zgody na wydzierŜawienie gruntów w Dębowie na uchwałę w sprawie sprzedaŜy 

tych gruntów. Propozycja tej uchwały była omówiona na posiedzeniach komisji. 

Radni jednogłośnie przegłosowali propozycje wprowadzenia w/w zmiany do 

porządku obrad sesji. 

Wobec nie zgłoszenia Ŝadnych innych propozycji zmian w porządku obrad Rada 

jednogłośnie 13 głosami za przyjęła następujący porządek obrad: 
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1. Otwarcie i przywitanie przybyłych na sesję. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta: z prac w okresie pomiędzy 
sesjami (z realizacji uchwał, informacja o stanie środków finansowych 
gminy). 

 
6. Składanie interpelacji.  

7. Ocena Stanu bezpieczeństwa na terenie Gminy i Miasta Janikowo 

(Komendant Komisariatu Policji w Janikowie P. Karol Konopacki). 

8. Przedstawienie sprawozdań z działalności za 2009 rok przez: 

1) Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Janikowie (Kierownik 

MGOPS P. Izabela Matuszak) 

2) Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

(Przewodniczący Komisji P. Roman Kiełb) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Gminy i 

Miasta Janikowo na 2010r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ prawa 

wieczystego uŜytkowania gruntu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę 

nieruchomości. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w przetargu 

ustnym nieograniczonym nieruchomości połoŜonej w Janikowie ulica 

Topolowa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia nieruchomości gruntowych do 

gminnych zasobów nieruchomości gminy Janikowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego niektóre składniki 

wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
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prowadzonych przez Gminę Janikowo oraz szczegółowych warunków ich 

przyznawania w 2010 roku. 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych 

zasad przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Janikowo w 2010 roku. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i 

trybu udzielania ulg w spłacie naleŜności pienięŜnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Janikowo i jej jednostkom 

podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

18. Odpowiedzi na interpelacje. 

19.  Wnioski i zapytania.  

20.  Zakończenie sesji. 

 

Punkt 4 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej 

sesji został sporządzony i był wyłoŜony do wglądu w biurze rady. KaŜdy z radnych 

mógł się z nim zapoznać i wnieść ewentualne zastrzeŜenia.  Z uwagi na brak 

poprawek poddał protokół pod głosowanie. Rada jednogłośnie przyjęła protokół     

z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Janikowie. 

 

Punkt 5 

Z-ca Burmistrza złoŜył sprawozdanie  z  pracy w okresie pomiędzy sesjami.  

1. Wydano 10 Zarządzeń Burmistrza w sprawie: 
 

1) Wprowadzenia regulaminu dowoŜenia uczniów do szkół na terenie 
Gminy Janikowo.  

 
2) Powołania komisji przetargowej na udzielenie kredytu w wysokości 

10.600.000 złotych na pokrycie planowanego deficytu w budŜecie 
Gminy i Miasta Janikowo na 2010r. 
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3) Wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy Janikowo 
przeznaczonych do sprzedaŜy w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego oraz bezprzetargowo na rzecz najemcy. 

 
4) Wykazu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Janikowo 

przeznaczonych do sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej. 
 
5) Odstąpienia od wykonania prawa pierwokupu sprzedawanego prawa 

własności działki oznaczonej w ewidencji gruntów nr 290/5 wpisanej 
w księdze wieczystej KW 67 588 połoŜonej w Janikowie.  

 
6) Ustalenia opłaty za wynajem pomieszczeń na spotkania, sympozja, 

konferencje, itp. w budynku Międzynarodowego Centrum Promocji, 
Dialogu, Współpracy Kulturalnej i Edukacji im. Króla Abdullaha Bin 
Adbulaziza Al - Sauda w Janikowie.  

 
7) Wprowadzenia w Urzędzie Miejskim  w Janikowie regulaminu 

okresowej oceny pracowników zatrudnionych na stanowiskach 
urzędniczych, w tym kierowniczych stanowiskach urzędniczych, 
oraz na stanowiskach kierowników miejskich jednostek i zakładów 
budŜetowych. 

 
8) SprzedaŜy lokalu mieszkalnego wraz z równoczesnym oddaniem w 

uŜytkowanie wieczyste ułamkowej części gruntu. 
 
9) Zmian w budŜecie Gminy i Miasta Janikowo na 2010r. 
 
10) PrzedłoŜenia sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Gminy i 

Miasta Janikowo za 2009 rok. 
 

 
 
      Z realizacji uchwał Rady Miejskiej: 
 
 

1. Sprzedano na rzecz dotychczasowych najemców 4 lokale mieszkalne z 
bonifikatą za kwotę  147.491,00  złotych. 

 
2. W przetargu sprzedano działki: 

1) w Janikowie nr 16/152 i 291/17 o pow. 0.2270 ha za kwotę 404.000 zł 
netto, 
 
2) w Dębowie nr 2/1 za kwotę 101.000 zł netto 
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3. obwieszczono o przeznaczeniu do sprzedaŜy 13 działek budowlanych w 
Janikowie ul. Wiejska – przetarg, zgodnie z przepisami, na koniec kwietnia 
2010r. 

/Zał. Nr 1 do protokółu/ 

 

Następnie Jacek Duma przedstawił stan finansowy gminy: 

-  jednostki budŜetowe -        -        38.757,41 zł  

-  rachunek Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska   -      225.207,62 zł 

-  rachunki dochodów własnych     –       41.840,71 zł  

Wykonanie dochodów i wydatków budŜetowych na dzień 24 marca 2010r.: 

- dochody - 8.624.181,86 zł   

- wydatki - 8.926.546,99 zł 

Na dzień 24 marca 2010 roku ustalono deficyt w budŜecie na kwotę 302.363,13   

ZadłuŜenie na dzień 25 marca 2010r. wynosi: 

- kredyt na termomodernizację w Banku Zachodnim WBK 1/O Inowrocław -       

(z roku 2002)       - 346.983,00 zł, 

- kredyt na termomodernizację w BZ WBK 1/O Inowrocław ( z roku 2003)  

          -   434.565,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w PBS Janikowo -2.523.534,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w BZ WBK  -2.125.000,00 zł 

Razem kredyty      -5.430.000,00 zł 

ZadłuŜenie gminy (kredyty i poŜyczki długoterminowe) wg stanu na dzień 

25.03.2010r. stanowi 12,08% kwoty planowanych dochodów. /zał.nr 2 do 

protokółu/ 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska poprosiła o informacje na temat 

budowy hali sportowej i obwodnicy. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe prace budowlane na hali są zakończone. 

WyposaŜanie hali było wstrzymane do czasu wpływu 800 tys. złotych z Urzędu 

Marszałkowskiego. Obecnie jest decyzja o przyznaniu tych środków i moŜna 

będzie rozpocząć wyposaŜanie hali. Być moŜe w maju będzie moŜliwe jej 

otwarcie. 
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Natomiast, jeŜeli chodzi o prace na obwodnicy to najbardziej zawansowane są 

prace przy budowie wiaduktu. Przebieg prac przy obwodnicy moŜna określić, Ŝe 

jest dobry. 

 

Wobec nie zgłoszenia więcej pytań do z-cy burmistrza przystąpiono do dalszego 

punktu obrad. 

 

Punkt 6 

Składanie interpelacji 

Na XXXVI sesji Rady Miejskiej w Janikowie nie zgłoszono interpelacji. 

 

Punkt 7 

Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie Gminy i Miasta Janikowo. 

Informację przedstawił z-ca Komendanta Komisariatu Policji w Janikowie Michał 

Wójcik. 

Przedstawiając swoje sprawozdanie z-ca Komendanta dodał, Ŝe wyniki uzyskane 

przez policjantów zatrudnionych w Jankowie nie tylko są zasługą ich samych. 

Wiele spraw udało się przeprowadzić i zakończyć pozytywnie dzięki współpracy 

ze społeczeństwem. Współpraca ta, a takŜe uwagi, czy dyskusje, przyczyniły się do 

znacznego spadku przestępczości. W tej kwestii naleŜy podjąć wspólne działania, 

w celu zminimalizowania negatywnych zjawisk. Biorąc pod uwagę analizy i 

uzyskane wyniki , z-ca komendanta powiedział, Ŝe nasze miasto i gmina naleŜy do 

bezpieczniejszych w regionie. 

P.M.Wójcik podziękował wszystkim za dotychczasową współpracę.  

PoniewaŜ sprawozdanie było szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji 

rady przez Komendanta Komisariatu nie zgłoszono Ŝadnych uwag i pytań. W 

związku z tym  z-ca Komendanta zakończył swoją wypowiedź. Sprawozdanie 

zostało przyjęte przez radę. 

 /sprawozdanie stanowi zał. nr 3 do protokółu/ 
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Punkt 8 

Przedstawienie sprawozdań z działalności za 2009r.: 

1) Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Janikowie P. 

Izabela Matuszak przedstawiła sprawozdanie z działalności MGOPS. 

Omówiła główne cele pomocy społecznej, na czym polega pomoc społeczna oraz 

przytoczyła ustawy na podstawie, których MGOPS wykonuje swoje zadania. 

Przedstawiła działalność pracowników socjalnych. 

W związku z tym, Ŝe Środowiskowy Dom Samopomocy w Janikowie znajduje się 

w strukturach organizacyjnych, MGOPS w Janikowie I. Matuszak przedstawiła 

równieŜ sprawozdanie z działalności tego domu. 

Kierownik MGOPS dodała, ze Ośrodek po raz drugi realizował projekt PN. 

„Poznaj siebie – inwestuj w siebie”. Jest on finansowany z funduszy strukturalnych 

w ramach EFS program Operacyjny Kapitał Ludzki Priorytet VII Poddziałanie 

7.1.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy 

społecznej.  

Gmina Janikowo w roku 2009 podpisała kolejną umowę z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację pilotaŜowego 

programu „Uczeń na wsi – pomoc w zdobyciu wykształcenia przez osoby 

niepełnosprawne zamieszkujące gminy wiejskie i miejsko – wiejskie.” 

Ośrodek Pomocy Społecznej we współpracy z Zarządem Wojewódzkim w 

Bydgoszczy Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej po raz kolejny wziął udział w 

edycji unijnego programu PAED. Program skierowany jest do najuboŜszej 

ludności zamieszkującej na terenie miasta i gminy Janikowo. W ramach tego 

programu otrzymano podstawowe artykuły Ŝywnościowe, które zostały przekazane 

osobom korzystającym z MGOPS. Kierownik MGOPS dodała, Ŝe w kolejnych 

latach współpraca ta będzie kontynuowana. 

P.I. Matuszak dodała, Ŝe wzbogacanie oferty wsparcia jest konieczne, ale nie 

gwarantuje rozwiązania kaŜdego problemu. / zał. nr  4/ 

Sprawozdanie Rada przyjęła jednogłośnie, bez uwag. 
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2) Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Kiełb. 

Przewodniczący wyjaśnił, Ŝe realizacja zadań przebiegała zgodnie z uchwalonym 

programem. Przewodniczący dodał, Ŝe Gmina Janikowo po raz pierwszy 

przystąpiła do ogólnopolskiej kampanii Pt. „Sprawdź czy Twoje picie jest 

bezpieczne”, „Zachowaj trzeźwy umysł”, w trakcie, których mieszkańcy jak 

równieŜ młodzieŜ szkół na terenie miasta i gminy miały moŜliwość uczestniczenia 

w działaniach zawartych w tych kampaniach. 

W 2009 roku funkcjonariusze policji wielokrotnie interweniowali na terenie gminy 

Janikowo w stosunku do osób znajdujących się pod wpływem alkoholu, w wyniku, 

których to interwencji do Izby Wytrzeźwień w Inowrocławiu doprowadzono 112 

osób. Na posiedzenia Komisji przybyło 255 osób, z którymi przeprowadzono 

rozmowy motywujące do leczenia, informujące o moŜliwych działaniach w 

stosunku do osób naduŜywających alkoholu, uzyskania pomocy medycznej, 

terapeutycznej czy prawnej. 

P.R.Kiełb, nawiązując do dyskusji, jaka była na komisjach rady, powiedział, Ŝe w 

Polsce nie ma Ŝadnych zalegalizowanych narkotyków, są jedynie sklepy z tzw. 

dopalaczami. Przewodniczący dodał, Ŝe 9 kwietnia br. na terenie gminy i miasta 

Janikowo odbędzie się szkolenie dla sprzedawców i przedsiębiorców w ich 

placówkach handlowych. Zakres szkolenia obejmuje wszystko, co jest związane z 

bezpieczeństwem. 

PoniewaŜ sprawozdanie było szeroko omawiane na komisjach rady, sprawozdanie 

Rada przyjęła jednogłośnie, bez uwag. /zał. nr 5 do protokółu/ 

 

Punkt 9 

Zmiany w budŜecie na 2010r. przedstawiła Skarbnik Gminy Hanna Kuczyńska. 

Skarbnik poinformowała, ze w związku z otrzymanymi decyzjami Wojewody 

zmianie uległy załącznik ido uchwały nr 1, 2, nr 5 8, 9 i 10. 

Zmian w budŜecie na 2010 rok dokonuje się między innymi na podstawie Decyzji 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego i Pisma Ministra Finansów. 

„DOCHODY BUD śETOWE 
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Dochody bieŜące: 

W dziale 750 – Administracja publiczna – zmniejsza się planowane dochody 

uzyskane z dotacji na realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej 

o kwotę 300,00 zł. 

W dziale 758 – RóŜne rozliczenia – zwiększenie o kwotę 54 221,00 zł, w związku 

z otrzymaniem informacji o ostatecznych kwotach poszczególnych części 

subwencji ogólnej, zgodnie z pismem Ministra Finansów. 

W dziale 852 – Pomoc społeczna – na podstawie otrzymanej decyzji zmniejsza się 

plan dotacji na wypłatę świadczeń rodzinnych, wypłatę zasiłków stałych oraz na 

świadczenie usług opiekuńczych o łączną kwotę 164 200,00 zł. Ponadto do planu 

dochodów wprowadza się kwotę 786,18 zł, przeznaczoną na obsługę zadań 

realizowanych w ramach programu „Uczeń na wsi” na podstawie umowy Nr 

UWA/000268/02/D zawartej z PFRON. 

W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – do planu 

dochodów wprowadza się kwotę 1 452 345,50 zł, stanowiącą planowane wpływy 

związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska, po 

likwidacji z dniem 01 stycznia 2010 roku Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na podstawie art. 16 ustawy z dnia 20 listopada 

2009 roku o zmianie ustawy – Prawo ochrony środowiska oraz niektórych innych 

ustaw (Dz.U. z 2009 r. Nr 215, poz. 1664). 

 

Dochody majątkowe: 

W dziale 010 – Rolnictwo – na podstawie Aneksu nr 1 z dnia 16 lutego 2010 roku 

do umowy Nr PRW.I.3040-UE-1030/2009001186922-UM0200098/09, plan 

dochodów zostaje zmniejszony o kwotę 111 757,00 zł. Planowana  pomoc 

finansowa z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na realizację zadania pn. „Rozbudowa, remont i 

wyposaŜenie świetlicy wiejskiej w Kołodziejewie, budowa ogrodzenia, placu 

zabaw i wykonanie pieszojezdni do obiektu”, stanowi kwotę 252 149,00 zł. 
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W dziale 600 – Transport i łączność – plan dochodów z tytułu dofinansowania ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego zadania pn. „Budowa 

obwodnicy miasta Janikowa” zwiększa się o kwotę 1 380,58 zł, na podstawie 

umowy Nr WPW.I.3043-1-18-28/2010. 

W dziale 852 – Pomoc społeczna – do planu dochodów wprowadza się kwotę 

91 754,96 zł, z tytułu dofinansowania ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego projektu pn. 

 „Ograniczenie strat ciepła poprzez termomodernizację budynku Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Janikowie”. Podstawą jest umowa Nr 

WPW.I.3043-2-8-29-2010. 

W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – na podstawie 

umowy Nr PRW.I.6011-31-73/0900062-6921-UM0200031/09, do planu 

dochodów wprowadza się kwotę 1 100 000,00 zł, stanowiącą pomoc finansową z 

udziałem środków Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na realizację zadania pn. „Budowa ciśnieniowej kanalizacji sanitarnej w 

miejscowościach Sielec, Kołuda Wielka, Kołuda Mała”. 

W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – do planu dochodów 

wprowadza się kwotę 143 840,58 zł, z tytułu dofinansowania ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego projektu pn. „Ograniczenie strat 

ciepła poprzez termomodernizację budynku Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury 

w Janikowie”, na podstawie umowy Nr WPW.I.3043-2-8-29-2010. 

W dziale 926 – Kultura fizyczna i sport – na podstawie aneksu Nr 2 do umowy o 

dofinansowanie przedsięwzięcia inwestycyjnego ze środków Funduszu Rozwoju 

Kultury Fizycznej o nazwie „Budowa boiska wielofunkcyjnego w Kołodziejewie” 

zmniejsza się plan dochodów z tego tytułu o kwotę 4 570,00 zł. Ponadto do planu 

dochodów wprowadza się pomoc finansową dla Gminy Janikowo z budŜetu 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego w kwocie 800 000,00 zł na dofinansowanie 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa hali widowiskowo-sportowej oraz trybun 

stadionu w Janikowie”, na podstawie Uchwały Nr XLIII/1109/10 Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego z dnia 01 marca 2010 roku. 
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WYDATKI  BUD śETOWE: 

 

W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo – na podstawie umowy dokonuje się 

zabezpieczenia środków finansowych przeznaczonych na realizację zadania pn. 

„Rozbudowa, remont i wyposaŜenie świetlicy wiejskiej w Kołodziejewie, budowa 

ogrodzenia, placu zabaw i wykonanie pieszojezdni do obiektu”. 

W dziale 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę – 

zmniejszeniu o kwotę 50 000,00 zł ulega plan wydatków na realizację zadania pn. 

„Modernizacja i rozbudowa systemów ciepłowniczych” 

W dziale 600 – Transport i łączność – zgodnie z umową zwiększa się o kwotę 

1 380,58 zł planowane wydatki na budowę obwodnicy miasta Janikowa. Ponadto o 

kwotę 50 000,00 zł ulega zmniejszeniu plan wydatków na budowę i modernizację 

dróg gminnych. 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – dokonuje się przeniesienia pomiędzy 

paragrafami kwoty 5 500,00 zł, w celu zabezpieczenia środków na uregulowanie 

róŜnych opłat i składek. Zaplanowane wydatki na zakup gruntów zostają 

pomniejszone o kwotę 104 999,51 zł. 

W dziale 750 – Administracja publiczna – zmniejszeniu o kwotę 300,00 zł ulega 

plan wydatków na opłatę składek na Fundusz Pracy. Ponadto dokonuje się 

zwiększenia planowanych wydatków na zakup usług związanych z promocją 

gminy o kwotę 100 000,00 zł. 

W dziale 757 – Obsługa długu publicznego – plan wydatków przeznaczonych na 

potencjalne spłaty udzielonych poręczeń zostaje zmniejszony o kwotę 40 000,00 

zł.  

W dziale 801 – Oświata i wychowanie – dokonuje się przeniesienia pomiędzy 

paragrafami łącznej kwoty 4 750,00 zł w planie wydatków przedszkola  oraz 

kwoty 800,00 zł w planie wydatków Gimnazjum w Janikowie, w celu 

zabezpieczenia środków finansowych na opłaty składek ubezpieczenia mienia oraz 

wpłat na PFRON. 

W dziale 852 – Pomoc społeczna – zmniejszeniu o kwotę 162 400,00 zł ulega plan 

wydatków na wypłatę świadczeń rodzinnych oraz na wypłaty zasiłków stałych o 
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kwotę 1 500,00 zł zgodnie z otrzymaną decyzją. Zwiększa się planowane wydatki 

na wypłaty dodatkowego wynagrodzenia rocznego o kwotę 1 523,00 zł, natomiast 

zmniejsza się wydatki na wypłaty wynagrodzeń bezosobowych o kwotę 1 929,00 

zł. W rozdziale 85228 zwiększa się o łączną kwotę 3 406,00 zł planowane wydatki 

na wynagrodzenia osobowe i dodatkowe wynagrodzenie roczne, natomiast 

zmniejsza się planowane wydatki na zakup usług i wynagrodzenia bezosobowe o 

łączną kwotę 3 300,00 zł. Poza tym do planu wydatków zostaje wprowadzona 

kwota 786,18 zł przeznaczona na obsługę zadań realizowanych w ramach 

programu „Uczeń na wsi”. W zakresie zadań inwestycyjnych dokonuje  się 

zabezpieczenia środków finansowych na termomodernizację budynku MGOPS w 

Janikowie. 

W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – dokonuje się 

zabezpieczenia środków finansowych przeznaczonych na realizację zadania pn. 

„Budowa ciśnieniowej kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Sielec, Kołuda 

Wielka, Kołuda Mała”. Do planu wydatkó-w wprowadza się kwotę 13,51 zł na 

uregulowanie odsetek oraz kwotę 1 452 345,50 zł, stanowiącą planowane wydatki 

związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska. 

W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – dokonuje się 

zabezpieczenia środków finansowych na termomodernizację budynku MGOK w 

Janikowie. 

W dziale 926 – Kultura fizyczna i sport – na podstawie aneksu do umowy o 

dofinansowanie przedsięwzięcia inwestycyjnego ze środków Funduszu Rozwoju 

Kultury Fizycznej o nazwie „Budowa boiska wielofunkcyjnego w Kołodziejewie” 

zmniejsza się plan wydatków z tego tytułu o kwotę 4 570,00 zł. Ponadto do planu 

wydatków wprowadza się otrzymaną pomoc finansową  z budŜetu Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego w kwocie 800 000,00 zł na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego  pn. „Budowa hali widowiskowo-sportowej  oraz  trybun  stadionu  

w  Janikowie”, a  takŜe kwotę 87 450,00 zł na zakup urządzenia do czyszczenia 

nawierzchni boisk sportowych. 

W wyniku wprowadzonych korekt planowane dochody zwiększyły się o kwotę 

3 363 501,80 zł, a planowane wydatki uległy zwiększeniu o kwotę 2 263 501,80 zł. 
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Deficyt budŜetu zaplanowanego na rok 2010 po zmianach zmniejsza się o kwotę 

1 100 000,00 zł  i wynosi 13 500 000,00 zł.”  

 

Radny Robert Padoł zapytał, czy zmniejszenie środków z dostarczania ciepła i z 

dróg po 50 tys. zł było konieczne oraz czy na wydatkowanie środków na promocję 

miasta będzie ogłoszony konkurs. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska zapytała, na co zostaną 

przeznaczone środki 100 tys. zł na promocję miasta. 

 

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe 100 tys. zł są to środki zaplanowane na 

promocję miasta. Na działalność sportową konkurs juŜ się odbył i nie ma 

moŜliwości zwiększenia dotacji. Jeśli chodzi o promocję miasta moŜna to ogłosić 

w formie przetargu zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych, w którym 

określone zostaną warunki reklamy i promocji miasta.. 

 

Radny Robert Padoł zapytał, kto będzie mógł uczestniczyć w tym przetargu. 

Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe tylko i wyłącznie kluby sportowe, np. napisy na 

koszulkach reklamujące miasto Janikowo, napisy na trybunach, banery, materiały 

rozdawane powinny zawierać wzmiankę, Ŝe klub wspierany jest przez Gminę 

Janikowo. Podobnie promowana jest Stalowa Wola przez tamtejszy klub sportowy. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska zapytała, czy mowa jest tutaj o 

promocji miasta tylko przez kluby sportowe a nie o promocji miasta np. w 

mediach.  

Jacek Duma odpowiedział, Ŝe tak. Tylko przez kluby sportowe. KaŜdy będzie 

mógł wygrać ten przetarg, ale będzie to przeznaczone dla klubu, który ma większą 

liczbę widzów i ta promocja trafi do szerszego grona. 
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H.Krzeszewska, – jeśli kluby sportowe przystąpią do przetargu i wygra np. Unia, 

to czy będzie zastrzeŜone, Ŝe środki będą wykorzystane na promocję miasta a nie 

na spłatę długów. 

 

Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe miasto musi być promowane np. na banerach, 

koszulkach, ulotkach itp. Gmina nie będzie płaciła za baner. 

 

Radny Krzysztof DzieŜa zapytał, czy zabranie środków finansowych z remontu 

dróg nie wpłynie na pogorszenie się jakości tych dróg. 

 

Z-ca burmistrza wyjaśnił, Ŝe na pewno wpłynie, ale w miarę pozyskiwania 

dodatkowych środków braki te będą uzupełniane. 

 

Radny Robert Padoł zapytał, czy z przyznanymi środkami na promocję będzie 

moŜna wszystko zrobić. Warcabiści np. nie będą mieli szans wygrać takiego 

przetargu, bo na ich turnieje przychodzi mało osób. Czy kwotę moŜna podzielić na 

mniejsze, aby skorzystało kilka podmiotów? 

 

Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe wydatkowanie środków zostanie określone. Klub nie 

będzie musiał okazywać faktur na ich wydatkowanie. Zostaną określone kryteria, 

moŜna kwotę podzielić na poszczególne zadania i moŜe wygrać kilka podmiotów. 

PoniewaŜ nie zgłoszono juŜ więcej Ŝadnych pytań, Wiceprzewodnicząca Rady 

odczytała treść uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie 13 głosami za na 13 radnych obecnych podczas głosowania.  

/zał.nr 6/ 

 

Punkt 10 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budŜecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma w punkcie tym wyjaśnił, Ŝe w budŜecie na 2011 rok 

planuje się wyodrębnienie funduszu sołeckiego w celu wykorzystania lokalnych 

inicjatyw finansowania przedsięwzięć w sołectwach. 

Dzięki temu istnieje moŜliwość częściowego zwrotu z budŜetu państwa 

poniesionych wydatków, a takŜe pozwala to na dalszą aktywizację mieszkańców 

poszczególnych sołectw. 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań, Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 13 głosami za.  /zał.nr 7/ 

 
Punkt 11 

SprzedaŜ prawa wieczystego uŜytkowania gruntu. 

Z-ca burmistrza wyjaśnił, ze działka, o której mowa w uchwale  znajduje się na 

naroŜniku ulicy Kasprowicza i Dworcowej jest własnością Gminy Janikowo w 

uŜytkowaniu wieczystym osoby fizycznej. 

UŜytkownik wieczysty działki zwrócił się z wnioskiem o nabycie prawa 

wieczystego uŜytkowania tych gruntów, co jest zgodne z ustawą o gospodarce 

nieruchomościami. 

Właściciel działki, którym jest Gmina Janikowo, za zgodą Rady moŜe wyrazić 

zgodę na sprzedaŜ prawa uŜytkowania wieczystego. 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań, Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 12 

głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym i 0 głosów przeciw. /zał.nr 8/ 

 
Punkt 12 

SprzedaŜ działek w Dębowie. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma powiedział, Ŝe działki proponowane do sprzedaŜy 

znajdują się we wsi Dębowo. Przedmiotowe działki, obecnie sklasyfikowane, jako 
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grunty rolne. Dla działek brak miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Dojazd do tych działek jest drogą polną. SprzedaŜ pozwoli na 

właściwe ich zagospodarowanie. 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań i uwag, Przewodniczący Rady Roman 

Jaszcz odczytał projekt uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie 13 głosami za.  /zał.nr 9 / 

 

Punkt  13 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy działki połoŜonej w Janikowie ul. 

Topolowa. 

Z-ca burmistrza wyjaśnił, Ŝe jest to działka przekazana gminie przez Krajową 

Spółkę Cukrową. Jest to sprzedaŜ prawa wieczystego uŜytkowania gruntu. 

Zabudowa działki moŜliwa po uprzednim uzyskaniu decyzji o warunkach 

zabudowy. 

Wobec nie zgłoszenia pytań, Przewodniczący Rady Roman Jaszcz odczytał projekt 

uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie, 13 głosami za - jednogłośnie. /zał.nr 10 / 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia nieruchomości do gminnych zasobów 

nieruchomości Gminy Janikowo . 

Z-ca burmistrza Jacek Duma poinformował, Ŝe jest to działka połoŜona w 

Janikowie przy ul. Wilkońskiego 13, która stanowi część gminnej ulicy Zygmunta 

Wilkońskiego i jest na niej urządzona droga. Nakłady na wybudowanie drogi 

poniesione zostały przez Gminę Janikowo. Nabycie prawa uŜytkowania 

wieczystego od dotychczasowych uŜytkowników wieczystych umoŜliwi 
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uregulowanie prawa do tej działki przez Gminę, poprzez ewentualne dalsze 

wykupienie tego prawa od Skarbu państwa. 

Wobec braku dyskusji uchwałę poddano pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

13 głosami na 13 radnych obecnych podczas głosowania. /zał. nr 11/ 

 

Punkt 15 

Z-ca burmistrza wyjaśnił, Ŝe wysokość składników wynagrodzenia warunkują, w 

głównej mierze, przepisy ustawy - Karta Nauczyciela, w tym zapisy art. 30 ust. 3 

i 4 ustawy, oraz uchwała budŜetowa Gminy na rok 2010. Jacek Duma dodał, Ze 

wszystkie postulaty Związku Nauczycielstwa Polskiego dotyczące zmian w 

uchwale w porównaniu do uchwały podjętej w 2009 roku zostały przyjęte. Opinia 

ZNP dot. propozycji uchwały jest pozytywna. /zał nr 12/ Gmina w roku 2010 

musiała dopłacić do wynagrodzeń nauczycieli ponad 100 tys. zł. Dopłata ta była 

zgodna z wymogami ustawowymi i dotyczyła wyrównania wynagrodzeń za 

2009r. 

Wobec nie zgłoszenia pytań uchwałę poddano pod głosowanie. Uchwała została 

przyjęta 13 głosami za 13 radnych obecnych podczas głosowania. /zał. nr 13/ 

 

Punkt 16 

Z-ca burmistrza poinformował, Ŝe uchwała w sprawie określenia wysokości oraz 

szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Janikowo w 2010 roku stanowi wykonanie 

upowaŜnienia zawartego w art. 54 ust. 7 ustawy Karta Nauczyciela. 

Ustawodawca nakłada na organy prowadzące obowiązek corocznego wydawania 

aktu wykonawczego określającego wysokość oraz szczegółowe zasady 

przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego w trybie 

przewidzianym dla uchwalania regulaminu wynagradzania nauczycieli.  

Zgodnie z propozycja Związku Nauczycielstwa Polskiego, wszystkie dodatki 

mieszkaniowe wzrastają średnio o 28%. Opinia ZNP projektu uchwały jest 

pozytywna. /zał. 14/  
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Wobec nie zgłoszenia pytań i uwag Wiceprzewodnicząca Rady Halina 

Krzeszewska odczytała uchwałę. Uchwała została przyjęta 13 głosami za 13 

radnych obecnych podczas głosowania. /zał. nr 15/ 

 

Punkt 17 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie naleŜności pienięŜnych mających charakter  

cywilnoprawny, przypadających Gminie Janikowo i jej jednostkom podległym 

oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną. 

W związku z wejściem w Ŝycie z dniem 01.01.2010 roku ustawy o finansach 

publicznych zachodzi konieczność określenia zasad udzielania ulg w spłacie 

naleŜności pienięŜnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie 

Janikowo i jej jednostkom podległym, w oparciu o obowiązujące przepisy. 

Dotychczas obowiązująca  uchwała Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 08 

września 2006r. w sprawie zasad i trybu umarzania, rozkładania na raty i 

odraczania terminów płatności wierzytelności z tytułu naleŜności pienięŜnych, do 

których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja podatkowa, udzielania ulg w 

spłacaniu tych naleŜności oraz wskazania organów do tego uprawnionych utraci 

moc obowiązującą. 

Wobec nie zgłoszenia pytań i uwag Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. 

Uchwała została przyjęta 13 głosami za 13 radnych obecnych podczas głosowania. 

/zał. nr 16/ 

 

Punkt 18 

Z-ca burmistrza odniósł się do zapytania radnego Krzysztofa Kotwikowskiego 

zadanego na komisjach rady, które dotyczyło opłat na rzecz wspólnoty 

mieszkaniowej Wewnętrzna 2, a które powinna ponosić gmina. 

Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe gmina na bieŜąco reguluje wszystkie naleŜności wobec 

wspólnoty. ZadłuŜenie, o którym wspomniał radny 2.473,66 pochodzi z 2000r.  

Jest to stan na czerwiec 2000r. Gmina nie moŜe spłacić tego zadłuŜenia, bo nie 
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działała ustawa. W momencie, kiedy powstały wspólnoty gmina płaci swoje 

naleŜności wobec wspólnoty. Z 2001r. jest sądowy nakaz zapłaty wobec najemcy 

na w/w dług. W tej sprawie jest oświadczenie z PGKiM.  

 

Radny Krzysztof Kotwikowski powiedział, Ŝe skoro dług jest od 2000 roku to, 

dlaczego PGKiM w/w kwotę ujawnił w rozliczeniach za 2002r., Dlaczego PGKiM 

nie wyegzekwowało tego długu. 

 

Z-ca burmistrza jeszcze raz powtórzył, Ŝe gmina nie moŜe tego długu uregulować i 

jest na egzekucja sądowa wobec najemcy. 

 

Punkt 19 i 20 

Kolejno głos zabrali: 

1. Radny Robert Padoł zapytał, czy nie moŜna spowodować, aby zostały 

zlikwidowane dziury w drogach powiatowych.. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe były juŜ w tej sprawie interwencje w 

Zarządzie Dróg Powiatowych. Podano informację, Ŝe został rozpisany przetarg na 

naprawę dróg powiatowych. Jedynie moŜna zaapelować, aby takie przetargi były 

rozpisywane wcześniej. 

 

Oddano głos radnemu powiatowemu Markowi Szubardze, który poinformował, Ŝe 

na sesji rady powiatu sprawy remontu dróg powiatowych były poruszane. Te same 

zarzuty są z wszystkich gmin powiatu inowrocławskiego. 

 

Radny Krzysztof DzieŜa zapytał, czy będzie remontowana droga w 

Wierzejewicach.  

Marek Szumarga powiedział, Ŝe trudno powiedzieć czy będzie robiony na tej 

drodze nowy dywanik. 

 



 20

4. Radny Jarosław Stoliński powiedział, Ŝe w zadaniach inwestycyjnych na 

2010 rok jest ujęta budowa placu zabaw dla dzieci. Czy coś w tym zakresie 

zostało juŜ robione, czy ten plac będzie jeszcze w tym roku? 

Z-ca burmistrza odpowiedział, Ŝe plac zabaw ma być zrobiony z funduszu 

rewitalizacji. Ma to być dobry plac zabaw z odpowiednią nawierzchnią i 

zapleczem sanitarnym. Plac będzie wykonany w tym roku. Projekt 

rewitalizacji przeszedł ocenę formalną i prawdopodobnie merytoryczną. 

 

5. Radny Robert Padoł zapytał, czy Polo Market dołoŜy się do kosztów budowy 

tego placu zabaw? Przy zamianie działek było powiedziane, Ŝe Polo utwardzi plac 

targowy. 

Jacek Duma powiedział, Ŝe rzeczywiście miał być utwardzony plac targowy, nie 

jest to realizowane. Burmistrz będzie rozmawiał z szefostwem Polo przy budowie 

placu zabaw. 

 

6. Radny Leszek Domański zapytał, czy jest przewidziana osoba do opieki nad 

halą sportową? 

Z-ca burmistrza odpowiedział, Ŝe na chwilę obecną nie ma takiej osoby. Na razie 

rozpisany został konkurs na sekretarza urzędu. 

 Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska dodała, Ŝe powinna to być osoba, 

która dobrze tym pokieruje.  

 

8. Sołtys Wierzejewic Jolanta Sap podziękowała za uchwalenie funduszu 

sołeckiego. Zwróciła uwagę na to, Ŝe łatanie dziur nic nie daje, bo za chwilę są 

dziury ponownie. 

Głos oddano radnemu powiatowemu Markowi Szubardze, który powiedział, Ŝe 

jako rada powiatu monitują w Zarządzie Dróg. 

 

Z-ca burmistrza dodał, Ŝe nowe drogi teŜ się psują, np. koło zakładów na ul. 

Przemysłowej. 
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Radny Jarosław Stoliński zapytał, kto robił tę drogę? 

 

Jacek Duma odpowiedział, Ŝe Melbud podbudowę a Firma Boczek asfalt. 

 

Radny Stoliński – czy ta sama firma wykonuje obwodnicę? 

 

Jacek Duma – nie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska podziękowała sołtysom za 

okazaną pomoc i aktywność oraz wsparcie dla swoich pacjentów. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami 

„zamykam obrady” o godzinie 1730 zakończył XXXVI  Sesję Rady Miejskiej                  

w Janikowie. 

    

 

Protokółowała:     Przewodniczący  

Barbara Smolik    Rady Miejskiej w Janikowie 

        

Roman Jaszcz 


